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Janina Żagan i Anna Grygierek mają już dość poczynań ze strony Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i
Autostrad. Postanowiły więc zaapelować w tej sprawie do Ministerstwa Infrastruktury.

Obie panie burmistrz apelują do ministra infrastruktury o reakcję i wpływ na GDDKiA. Nie ma się co dziwić, bo żadne
z działań na krajowych drogach nie jest konsultowane z włodarzami miast. - A my mamy przez to problemy- mówi
Anna Grygierek, burmistrz Strumienia. W Drogomyślu zabrano mieszkańcom pobocze, w Skoczowie naprzeciw
stacji benzynowej postawiono betonowe zapory, ale to tylko niektóre posunięcia GDDKiA. - Nie mamy wpływu na
decyzje Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, które dotyczą naszych mieszkańców. Mamy związane ręce
w tej sprawie możemy tylko prosić, apelować, ale jak zdążyłyśmy się przekonać z naszych apeli nic nie wynika,
doskonałym przykładem jest likwidacja przystanku w Wiślicy przy ul. Katowickiej. Pisaliśmy niejednokrotnie, ale
sprawa chyba nie zostanie rozwiązana - argumentuje Janina Żagan, burmistrz Skoczowa. 

Apel pań burmistrz został przekazany Ministerstwu Infrastruktury w zeszłym miesiącu. - Do dziś nie ma niestety
odpowiedzi w tej kwestii - kwituje burmistrz Strumienia, ale jak obie panie potwierdzają, będą czekać cierpliwie.

Dorota Kochman
 

ZOBACZ TAKŻE:
Moze pomoże minister
Zablokowany przejazd
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